
Van: @hetnet.nl  

Aan: Aan de leden van de Provinciale Staten. 

Datum: 04-03-2023  

Onderwerp: Stop uitbreiding recreatieparken.  

Geachte leden, 

Uitnodiging om op onderstaande link van 'Burgerstem' te klikken en lees de verontrustende 
berichtgeving over de teloorgang van veel Hoogste tijd dat er een stop komt op de uitbreiding 
van recreatie parken.  

Neem uw verantwoordelijkheid. In afwachting van actie/reactie en met vriendelijke groet, Een 
bezorgde burger/kiezer.  

Bericht van Burgerstem op Facebook, 4 maart om 09.42 uur. 

WIE BEWAAKT DE NATUUR TEGEN DE EXPANSIE VAN RECREATIEBEDRIJVEN? 

Hoe is het mogelijk dat er steeds meer natuur plaats moet maken voor economische 
belangen. Overal mogen nieuwe recreatieparken ontwikkeld of uitgebreid worden, zelfs in de 
nabijheid van Natura 2000-gebieden! In Nederland zijn veel natuurorganisaties actief, die 
vaak (mede)afhankelijk zijn van subsidies. Helaas betekent dit dat men hierdoor ook 
afhankelijk wordt en activiteiten direct kunnen worden beïnvloed. De provincie heeft 
verantwoordelijkheid voor de uitvoering van o.a. de Wet op de Natuurbescherming. Daarmee 
kunnen ze bepalen of er vergunningen of ontheffingen worden afgegeven, voor activiteiten in 
de buurt van natuurgebieden. In Zeeland zijn de natuurorganisaties Zeeuwse milieufederatie 
(Zmf) en het Zeeuws Landschap actief. Deze werken intensief met elkaar samen voor het 
behoud van de natuur, het landschap, het milieu en de duurzaamheid van Zeeland. Men 
maakt zich sterk voor ontwikkelingen die moeten passen in het landschap. Op zich zijn er 
dus meerdere partijen, die het behoud van de leefomgevingen in Zeeland voor mens, dier en 
plant bewaken. En toch vinden overal in de provincie ontsporingen plaats en moet men zich 
afvragen hoe dit mogelijk is. Zoals plannen voor kunstmatige eilanden in de Delta, zoals 
Brouwerseiland in de Grevelingen en de Zeeuwse Lagune in het Veerse Meer. Tegen deze 
aantastingen van het landschap trok de Zmf samen met de burgers op, waardoor deze 
megalomane plannen uiteindelijk in de prullenmand verdwenen. Vanuit de provincie bleef het 
stil ondanks dat men deze plannen al in een vroeg stadium had kunnen verbieden. Ook toen 
de gemeente Noord-Beveland in 2020 de plannen toestond voor drijvende woningen in het 
Veerse Meer. De provincie vroeg slechts om uitstel van dit besluit. De gemeente trok zich 
hier echter niets van aan en de provincie greep niet in, zodat het plan doorging! 

Economische belangen winnen het telkens van de natuurbelangen en helaas handelen de 
natuurorganisaties daarbij zelf ook niet altijd integer! In 2012 vroeg de provincie Zeeland bij 
het voorontwerp voor een nieuw bestemmingsplan voor het ‘Landelijk Gebied’ om 
toekenning van de waarde ‘Natuur’ voor o.a. het Sophiastrand (Natura 2000-gebied), dat 
door gemeente Noord-Beveland werd toegezegd. Dit betekent geen bouw van objecten in 
zo'n gebied . In 2013 vroeg Roompot om vergunning om 40 strandslaaphuisjes op het 



Sophiastrand te mogen bouwen en de gemeente stemde hiermee in. De provincie greep ook 
toen niet in en alleen de Zmf en burgers verzette zich tegen de 40 strandslaaphuisjes op het 
strand bij de Oosterschelde. Later ging Zmf in overleg met Roompot en sloot een 
overeenkomst, waarbij men € 300.000,= ontving voor natuurcompensatie! En recentelijk 
zond diezelfde Zmf een reactie aan de gemeente over de plannen voor Roompot 
Beachresort. Dit mede naar aanleiding van een gesprek met de financieel directeur (?) van 
Roompot. In de brief staat o.a. dat men de positieve punten van de uitbreiding van Roompot 
Beach Resort erkent, waarbij er ruimte is voor duurzaamheid en klimaatadaptie. Op zich al 
een vreemde uitspraak wanneer er 29 hectaren natuurlijk landschap ‘duurzaam’ verdwijnt om 
de uitbreiding van een recreatiepark mogelijk te maken. Ook sprak men over de waardering 
dat het aantal recreatie-eenheden werd gereduceerd van 1.475 naar 1.399. Waardering voor 
een reductie wat geen echte reductie is, aangezien deze aantallen nog niet zijnn gebouwd. 
Daarbij ging Zmf voorbij aan het feit dat deze 1.399 eenheden wel hoger en groter mochten 
zijn. Wanneer een natuurorganisatie pro-actief al instemt met de aantasting van het 
landschap roept dit vragen op. Had de financieel directeur van Roompot, net zoals eerder bij 
de strandslaaphuisjes, misschien geld toegezegd voor natuurherstel?  

IS NATUUR VOOR (GENOEG) GELD SOMS TE KOOP? 

Bron: https://www.facebook.com/BurgerstemNoordBeveland/  

 




